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Zápis z jednání představenstva OS ČLK Svitavy, 
konaného dne 4. listopadu 2015 od 16:00 hodin v zasedací místnosti Svitavské nemocnice 

 
 
Přítomni:  MUDr. Pavel Kolečkář, MUDr. Jiří Klug, MUDr. Eva Němcová, MUDr. Renata    
Rotscheinová, MUDr. Jaroslav Haman, MUDr. Vítězslav Podivínský 
 
 
Předseda OS ČLK Svitavy MUDr. Pavel Kolečkář přivítal přítomné členy představenstva a 
zahájil zasedání. 
 

1) Předseda OS ČLK Svitavy MUDr. Pavel Kolečkář informoval o průběhu jednání 
porady předsedů  ČLK, konaného dne 7. 10. 2015 v Praze.  

V níže uvedeném odkazu - Zápis Představenstva ČLK, návrh programu XXIX.    
Sjezdu delegátů ČLK, který se bude konat 21. – 22. listopadu v Interhotelu Voroněž 
v Brně. Delegáti sjezdu OS ČLK Svitavy – MUDr. Pavel Kolečkář, MUDr. Jaroslav 
Malý a MUDr. Jiří Klug. 

 
  http://www.lkcr.cz/aktuality-322.html?do[loadData]=1&itemKey=cz_99576 
 

 
2) MUDr. Vítězslav Podivínský – předseda revizní komise OS ČLK Svitavy přijal 

pozvání na zasedání představenstva a informoval o problémech týkajících se řešení 
stížností evidovaných v OS ČLK Svitavy. 
 

3) Představenstvo OS ČLK se věnovalo přípravě semináře “Diferenciální diagnostika     
kožních chorob v lékařství a to hravou a interaktivní formou“, který OS ČLK 
Svitavy bude pořádat dne 18. 3. 2016 v Severomoravské chatě v prostředí masivu 
Kralického Sněžníku. Pozvánky na dvoudenní akci, na kterou přijala pozvání 
MUDr. Júlie Černohorská, budou rozeslány členům OS ČLK Svitavy. 
  

 
4) V říjnovém čísle časopisu TEMPUS MEDICORUM odpovídá právní oddělení 
ČLK na otázku týkající se pozdního vstupu do ČLK. Každý lékař, který vykonává  
na území ČR lékařské povolání, má podle zákona o komorách povinnost být 
členem ČLK. Kategorie „pozdní vstup“ se v OS Svitavy týká jednoho lékaře, jehož 
situace bude představenstvem posuzována individuálně v souvislosti s neověřením 
členství jeho zaměstnavatele. 

 
5) Při řešení současných problémů ve zdravotnictví, diskutovalo představenstvo o 

potřebě regulace poskytování zdravotní péče a stanovení jasných pravidel pro 
pacienty. Představenstvo navrhuje zabývat se touto otázkou na nadcházejícím 
sjezdu ČLK. 

 

 

 

 

Zapsala: Alena Ertlová 


